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Notulist Fardau de Jong 

 

Agendapunten 

1. Opening 
Peter Zwaan heet iedereen welkom en opent de vergadering. Er wordt aangegeven door Marian Kösters dat 
het vergaderverzoek en de agenda niet met iedereen is gedeeld. Er wordt afgesproken om de mailinglijst nog 
eens door te gaan om zeker te zijn dat iedereen wordt meegenomen in de uitnodiging de volgende keer. 

2. Agendapunten 
Er worden nog een paar agendapunten aangeleverd door Robert Bor. Het betreft de volgende punten: 

- Stand van zaken azc 
- Stand van zaken sociale kaart 
- Burendag 
- Incidenten van 14 juli (De Bakkerij) en 13 oktober (azc) 

3. Stand van zaken azc 
Het azc zit nog heel vol, mede door de drukte in Ter Apel. Er is een hoge instroom in het azc, maar een lage 
doorstroom zowel naar azc’s en huisvesting alsook bij terugkeer. Dit geldt ook voor de 3 Octoberhal. Er hangt 
verder een goede sfeer in het azc.  
In het begin zijn er veel incidenten geweest, de afgelopen maanden is het aantal naar beneden gegaan door 
o.a. een verbeterende sociale cohesie. De activiteiten die worden georganiseerd worden drukbezocht. Er 
worden veel activiteiten voor kinderen georganiseerd. Daarnaast worden er ook Nederlands lessen gegeven 
door het COA voor statushouders en zijn er twee vrijwilligers die Nederlands les verzorgen voor niet-
statushouders. Deze lessen zijn altijd erg drukbezocht. 
Het COA is bezig met een pilot betaald werk. Het COA is in contact met een detacheringsbedrijf, Otto 
Workforce. Zij zien kansen om statushouders en niet-statushouders werk te bieden. Voor statushouders is dit 
geen probleem, maar voor niet-statushouders ligt dit iets ingewikkelder door de wetgeving. Het kost vaak 
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veel werk voor de werkgever, maar Otto Workforce staat hiervoor open. Het is de administratie aan de 
voorkant wat het lastig maakt voor niet-statushouders om aan de slag te gaan. Daarnaast zijn er veel 
bewoners die vrijwilligerswerk doen. 

4. Burendag 
Op zaterdag 23 september was het burendag. Ondanks het matige weer was de dag erg drukbezocht. De 
bewoners vonden het een heel leuke dag, ze vinden het fijn om te laten zien hoe ze wonen. Veel bewoners 
hadden hapjes klaargemaakt en er werd samen gedanst. Na deze dag was de sfeer ook heel goed, bewoners 
zijn erg enthousiast.  

5. Incidenten 14 juli en 13 oktober 
Incident 14 juli (De Bakkerij) 
Op 14 juli heeft er een incident op De Bakkerij plaatsgevonden. Dit is waar VluchtelingenWerk zit. Bij dit 
incident is één persoon overleden. De politie was snel ter plaatse op het azc in Leiden en Oegstgeest. De 
dader bleek niet iemand van het acz te zijn, maar het COA was wel waakzaam deze periode. Het heeft kleine 
impact gehad.  
 
Incident 13 oktober (azc) 
Op 13 oktober heeft er een steekincident plaatsgevonden in het azc. Dit ging om een ruzie tussen twee 
bewoners. Er is geen aangifte gedaan. Het slachtoffer maakt het goed, hij was al gauw weer terug in het azc 
nadat hij gehecht was. Het incident is intern opgelost. 
 
Delen van informatie 
Aan de hand van bovenstaande incidenten, geeft Robert Bor aan dat hij graag informatie wil ontvangen 
wanneer er iets gebeurt. Er worden verschillende voorstellen gepitcht. Peter stelt voor dat de 
geïnteresseerde zelf contact opneemt met hem wanneer diegene er meer informatie over wil krijgen. 
Simone stelt voor dat het mogelijk is om bij een serieuzer incident waarbij er bijvoorbeeld ook met de 
gemeente wordt gesproken een kort bericht de deur uit te doen naar de klankbordgroep om hen op de 
hoogte te stellen. 

6. Sociale kaart 
De sociale kaart wordt nog steeds gebruikt bij de intake. 

7. 23 maart: Nationale Schoonmaakdag (Femke Bolding) 
Vorig jaar hebben zij met ruim 60 buurtbewoners (inclusief kinderen) schoongemaakt. Voor maart 2024 zijn 
ook alle scholen uit de buurt betrokken en willen zij ook graag het azc erbij betrekken om op deze manier 
buurtbewoners en bewoners van het azc met elkaar te verbinden. Dit is in samenwerking met Stichting 
Present en Huis van de Buurt. Het is een succes en leuk om verbinding met elkaar te maken. Het zou ook leuk 
zijn als er een medewerker van het azc mee kan. Op vrijdag gaan ze met de scholen de buurt in, op zaterdag 
met omwonenden. Vivianne van het COA is hiervoor aanspreekpunt, zij kan het bij de meedoenbalie pitchen 
een paar weken van te voren. 

8. Ontwikkelingen behoeften asielopvang i.r.t. de spreidingswet (Simone Eefting) 
De Gemeente Leiden is momenteel op zoek naar plekken in Leiden waar we tot een uitbreiding kunnen 
komen. Nu is tijdelijk de 3 Octoberhal in gebruik, maar dit is heel sober en echt een noodopvang. Deze kan 
niet ingezet worden voor de langere termijn.  
De spreidingswet komt eraan, wat betekent dat er nog 300 extra mensen opgevangen moeten worden in 
Leiden, in totaal rond de 600 personen. De zoektocht naar locaties is lastig, begin volgend jaar (januari) kan 
de gemeente meer duidelijkheid geven. 
Daarnaast gaat de gemeente om tafel met het COA om te kijken naar de verlenging van de 3 Octoberhal. 

9. Noodopvang 3 Octoberhal (Robin Schottelndreier) 
Robin is fulltime werkzaam op de 3 Octoberhal. De sfeer is hier goed, de bewoners reageerden ook goed op 
de inrichting van de hal. Zij zijn rechtstreeks uit Ter Apel gekomen. Een bewoner van het azc komt 3x per 
week naar de 3 Octoberhal om daar ‘Nederlands les’ te geven. Dit is echt basis van de basis, maar de 
bewoners van de 3 Octoberhal zijn heel enthousiast. Daarnaast wordt er 2x week Engels gegeven op locatie. 
In de hal worden kansrijke personen opgevangen, dit zijn alleenreizende mannen uit kansrijke gebieden. 
Af en toe zijn er klachten over de gehorigheid in de hal, maar verder niets. De voorzieningen en de 
activiteiten op het azc aan de Haagse Schouwweg zijn ook voor de bewoners van de 3 Octoberhal.  
In dit filmpje krijgt u een indruk van de noodopvang in de 3 Octoberhal. 
Verder is het COA aan het onderzoeken of er doorstroom van de 3 Octoberhal naar het azc aan de Haagse 
Schouwweg kan plaatsvinden om zo perspectief te bieden voor de bewoners van de noodopvang. 

https://www.youtube.com/watch?v=og-8I0yKYWU
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10. Rondvraag 
- De straatverlichting werkt. 
- Marian vraagt of er nog behoefte aan hulp is vanuit de wijkbewoners. Robin geeft aan dat ze in de 3 
Octoberhal erg leergierig zijn, dus wanneer iemand een cursus of workshop wil geven over een bepaald 
onderwerp is dat heel welkom. Daarnaast mag er ook kerstversiering gedoneerd worden. 
- Femke maakt kenbaar bij Vivianne dat er een Winterwijkfeest plaatsvindt waar bewoners van het azc heen 
mogen. 
 
De volgende klankbordgroep is op 29 februari van 14:30-16:00 uur. 

 


